
MACROFYTOBENTHOS 1994-1995 e.v. 
 
 
In 1996 gaat het om een vegetatiekartering van alle kwelderwerken van Friesland en Groningen en om 
zeegrassenkartering van de gehele Oosterschelde en alle objecten in de Waddenzee. 
Indien een vlucht in een bepaald jaar niet is doorgegaan moet in overleg met Dick bekeken worden 
hoe het VEGWAD-programma aangepast wordt. Het programma wordt dus niet automatisch 
doorgeschoven. 
Deze afspraak moet in de handleiding VEGWAD worden opgenomen (actie Jos). 
Afspraken: 
- Zeegrassen bij de Kwelderwerken worden dit jaar niet gekarteerd (en dus niet gevlogen); 
- De Hond/de Paap wordt extra gekarteerd dit jaar; 
- Terschelling wordt zo wie zo gevlogen voor de zeegrassen. 
 
 
* Macrofytobenthos 1995 
 
De vlucht heeft plaatsgevonden op 30 juni 1995. Hier staat duidelijk veel te weinig op. Verwerking lijkt 
weinig zinvol. 
Afspraken: 
- Art doet eerst foto-interpretatie; 
- Daarna bekijkt hij deze interpretatie samen met Dick, samen bezinnen zij zich op verdere acties; 
- Voor de zeegrassen zowel in het noorden als in de zuiden mag pas vanaf 1 augustus tot 1 

september gevlogen worden (dus niet meer vanaf 1 juli of 15 juli!!) en na 1 september op 
aanvraag bij Dick afhankelijk van het weer (actie Henk: aanpassing vliegplan 1996, actie Jos: 
opnemen in VEGWAD-handleiding). 

 
 
 
 
* BIO/MACRO 
 
Art laat de resultaten zien van de biomassagegevens van 1992 en van 1994. In 1992 waren er zeer 
grote standaardafwijkingen geconstateerd. Dick zou een statisticus hier nog eens naar laten bekijken, 
maar dat is nog niet gebeurd. De eindresultaten van 1994 laten een veel positiever beeld zien, maar 
hier en daar zijn toch nog grote standaardafwijkingen en 4 vlakjes blijven een waarde van 0.00 kg/ha 
aangeven. Of het FORTRAN-programma moet doorgelicht worden, of er moet een geheel nieuw 
programma geschreven worden of er moet afgestapt worden van de gebruikte methodiek en alleen 
gewerkt worden met de zogenaamde ijklijn 1. Voor de Zandkreek en Kats kunnen de diverse oude 
biomassagegevens gelegd worden naast nieuw te berekenen biomassa slechts met behulp van ijklijn 
1.  
Afspraak: 
- Biomassagegevens 1994 laten we voorlopig liggen, totdat resultaat van onderstaande test 

bekend is; 
- Voorstel wordt door Fons uitgewerkt om een test te doen met het gebruik van ijklijn 1 (F). 

 


